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WECOOP Project

• Third phase (15 October 2019 – 14 April 2023);
• Beneficiary countries: Kazakhstan, Kyrgyzstan, Tajikistan, Turkmenistan, 

Uzbekistan;
• Project office: Nur-Sultan, KZ  + remote while Covid;
• Team: 3 KEs, 30+ NKEs (EU and regional);
• The project aims to enhance environment, climate change and water policies in Central Asia 

through approximation to EU approaches and standards and to promote green investments in 
relevant sectors with the aim of contributing to measurable reductions in man-made 
environmental pollution and CO2 emission -> https://wecoop.eu/;

• Policy dialogue / Capacity building / Communication-Analysis-Networking;
• Capacity building through training, policy advice, workshops and study tours at the 

request of CA stakeholders to present EU environment policies and best practices;
• Assistance in project identification and preparation

This project is implemented by the consortium led by Stantec, with ELLE (Estonian, Latvian & 
Lithuanian Environment), ACTED, and  Kommunal kredit Public Consulting as the consortium partners. 

https://wecoop.eu/


Семинар по стандартам качества окружающей 
среды в Европейском Союзе – первый день

This project is implemented by the consortium led by Stantec, with ELLE (Estonian, Latvian & 
Lithuanian Environment), ACTED, and  Kommunal kredit Public Consulting as the consortium partners. 

14:30-15:00 Приветственное слово и введение:
Ержан Бапанов, руководитель управления регулирования качества окружающей среды
Департамента экологической политики и устойчивого развития МЭПР РК
Йоханес Бауэр, Глава по сотрудничеству Представительства ЕС в Казахстане
Валтс Вилнитис, руководитель группы реализации проекта WECOOP

15:00-15:30 Управление качеством окружающей среды в ЕС – основные принципы
Валтс Вилнитис, руководитель группы реализации проекта WECOOP
Вопросы и ответы, дискуссия

15:30-16:15 Стандарты и управление качеством воздуха в ЕС
Айга Кала, ведущий эксперт WECOOP по природоохранному управлению и качеству
воздуха
Вопросы и ответы, дискуссия

16:15-16:30 Перерыв на кофе
16:30-17:45 Переход к системе управления качеством воздуха ЕС – пример Латвии

Айга Кала, ведущий эксперт WECOOP по природоохранному управлению и качеству
воздуха
Вопросы и ответы, дискуссия

17:45-18:00 Подведение итогов первого дня



Семинар по стандартам качества окружающей 
среды в Европейском Союзе – второй день

This project is implemented by the consortium led by Stantec, with ELLE (Estonian, Latvian & 
Lithuanian Environment), ACTED, and  Kommunal kredit Public Consulting as the consortium partners. 

9:30-10:30 Управление качеством воды в ЕС – основные принципы
Луция Курсите, ведущий эксперт WECOOP по стандартам качества окружающей среды
Вопросы и ответы, дискуссия

10:30-11:00 Перерыв на кофе

11:00-12:00 Переход к применению принципов управления качеством воды ЕС – пример Латвии
Луция Курсите, ведущий эксперт WECOOP по стандартам качества окружающей среды
Вопросы и ответы, дискуссия

12:00-12:45 Европейские стандарты качества почв
Луция Курсите, ведущий эксперт WECOOP по стандартам качества окружающей среды
Вопросы и ответы, дискуссия

12:45-13:00 Подведение итогов семинара



This project is implemented by the consortium led by Stantec, with ELLE (Estonian, Latvian & 
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Thanks for your
attention!

Office 15
5 Dostyk str.
Z05H9M1 Nur-Sultan

www.wecoop.eu
info@wecoop.eu

@wecoopproject
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